
   
 
 

 

Motion till kommunfullmäktige 

 

Norrtälje stad har ett nytt badhus som lockar många barn och unga. Det är beläget alldeles 
intill Sportcentrum med inomhushall, ishall, konstgräsplan, gräsplaner, utomhusis, 
friidrottsarena mm. I området har även Friskis och Svettis lokaler. Det är med andra ord ett 
område som drar till sig mycket människor, inte minst barn och unga från hela kommunen, 
men kanske främst från Norrtälje stad. Hur tar sig dessa barn och ungdomar till dessa 
anläggningar för att träna och spela? Kommer de från Kvisthamra eller Flygfältet har de 
möjligheter att gå eller cykla, men kommer de från andra delar av staden är det svårt och 
kräver nästan att det finns en vuxen som kan skjutsa dem dit i bil. Det går inga bussar förbi 
dessa anläggningar och det finns inga säkra cykelvägar. När cykelplan för Norrtälje stad 
antogs för ett antal år sedan påpekades det att cykelvägar främst skulle byggas ut för att 
skapa säkra cykelvägar till och från skolor. Det är bra, men en svår ingång då många barn 
idag inte går i den skola som ligger närmast hemmet. För att barn och unga ska kunna ta sig 
säkert fram på cykel krävs bra cykelbanor i hela staden. För att de fina sport- och 
fritidsanläggningarna i staden ska kunna användas av alla barn och ungdomar, oavsett 
föräldrars förmåga att skjutsa dem till och från aktiviteter vill vi att: 

• Möjligheten för barn/unga att själva ta sig på ett säkert sätt till stadens stora sport-
och fritidsanläggningar med t ex buss eller cykel ses över. 

• Översynen leder till konkreta åtgärder. 

 

 

Catarina Wahlgren, Vänsterpartiet 


